
 
Trondheim kommune 

 
 

  

Møteprotokoll for Oppvekstkomite, 29.11.2006  (06/40884)  1 

Møteprotokoll 
 

Oppvekstkomite 
 
 

Møtested: Formannskapssalen   
Møtedato: 29.11.2006 Tid: 17.00 
 
Til stede på møtet 
Medlemmer: Komiteleder Hilde Opoku,  Emil Raaen, Tom Hanssen, Rita Kumar, Jan-

Yngvar Kiel, Gunvor Wendel, Brynjulf Moe, Anne Lise Nessæther 
Varamedlemmer: Øyvind Normann Hansen, Jan Prestmo, Jon A. Ekeland, Kenneth Brodal 
Meldt forfall: Else Eide Ulseth, Yngve Cappelen, Morten Ellefsen, Anne Grete Haugan, 

Anne Trine Kjørholt 
Ikke møtt:  
Fra administrasjonen: Kommunaldirektør Jorid Midtlyng 
  
Møteleder: Komiteleder Hilde Opoku 
Fra sekretariatet: Komitesekretær Kåre Georgsen og Ruth Normann 
 
 
 
   
   
 
 



 
Trondheim kommune 

 
 

  

Møteprotokoll for Oppvekstkomite, 29.11.2006  (06/40884)  2 

SAKSLISTE 
Saksnr. Arkivsaksnr. 
18/06 06/22268   
 SKOLEDAGENS LENGDE I GRUNNSKOLEN I TRONDHEIM  
 
27/06 06/38287   
 REKLAME RETTET MOT BARN OG UNGE  
   
28/06 05/28216   
 ENDRINGER I SKOLETILBUDET TIL SPRÅKLIGE 

MINORITETSGRUPPER 
 
29/06 04/17832   
 OPPHOLDSTILBUD OG ENDRING I BETALINGSSATSER FOR  

SKOLEFRITIDSORDNINGEN FRA 2007 
 

30/06 03/26600   
 MELDING OM OPPTAK TIL BARNEHAGEPLASS 2006 OG FORSLAG 

TIL ENDRING I OPPTAKSORDNING 2007 
 

31/06 06/38124   
 HANDLINGSPLAN VOLD MOT KVINNER  

 
32/06 06/19299   
 TJENESTETILBUDET TIL BARN MED NEDSATT FUNKSJONSEVNE 

OG DERES FAMILIE  
 

33/06 06/41010   
 OPPLÆRINGSTILBUDET FOR BARN OG UNGE MED VANSKER  

INNEN AUTISMESPEKTERET 
 
34/06 06/41689   
 ETABLERING AV NY BARNEHAGE PÅ SVARTLAMOEN  
 
Pkt. 1.  Godkjenning av innkalling og sakliste 
 Innkalling og sakliste ble enstemmig godkjent. 
 
Pkt. 2 Godkjenning av protokoll fra møte 08.11.2006. 
 Jan Yngvar Kiel (SP) anmerket at SP ikke sluttet seg til Opokus merknad i sak 24/06. 
 Protokollen ble vedtatt med Kiels rettelse. 
 
Pkt. 3 Melding av saker til eventuelt 

Hilde Opoku (SV) fremmet et komitéalternativ angående ”koordinering av planlegging og 
gjennomføring av tiltak for å sikre trygge skoleveier”. 

 Emil Raaen (Ap) meldte et spørsmål angående undervisningspersonell/medisinering 
 av elever. 
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Pkt. 4 Komiteleder orienterer 

      Ingen saker.
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-  Møtet ble satt med 12 medlemmer tilstede – 
 
 

 
  
Sak 18/06  
 
SKOLEDAGENS LENGDE I GRUNNSKOLEN I TRONDHEIM  
 
Behandling: 
Emil Raaen (Ap) fremmet følgende forslag: 
Nytt pkt. 4 
På ca. 5-10% av skolene vil overstående vedtatte kulepunkter føre til at barna får lengre skoledag.  
Dette vil for de skolene det gjelder enten medføre redusert voksentetthet rundt barna, eller at voksne 
må ha mer tilsyn enn tidligere.  Aktuelle skoler må møte denne utfordringen ved å omdisponere 
ressurser.  Ved en eventuell vekst i skolenes frie inntekter i budsjettet, vil skolene stå fritt til å benytte 
veksten til å øke voksentettheten ved for eksempel tilsyn. 
  
Votering: 
Innstillingen pkt 1 ble enstemmig vedtatt. 
Innstillingen pkt 2 ble vedtatt mot 3 stemmer (2H,V) 
Innstillingen pkt 3 ble vedtatt mot 3 stemmer (2H,V) 
Raaens forslag til nytt pkt. 4 ble vedtatt med 9 mot 3 stemmer (2H, V) 
 
Vedtak: 
Saken sendes bystyret med følgende 
 
INNSTILLING: 

1. Skolene i Trondheim skal ha en skoledag som gir god tid til undervisning, skolemåltid, fysisk 
aktivitet og leik. 

2. Oppholdstida skal  minimum være 6687 årstimer for barnetrinnet og 3421 årstimer på 
ungdomstrinnet. 

3. Alle skolene i Trondheim skal ha iverksatt dette senest 01.08.07. 
      4.    På ca. 5-10% av skolene vil overstående vedtatte kulepunkter føre til at barna 
 får lengre skoledag.  Dette vil for de skolene det gjelder enten medføre redusert  
 voksentetthet rundt barna, eller at voksne må ha mer tilsyn enn tidligere.   
 Aktuelle skoler må møte denne utfordringen ved å omdisponere ressurser.  Ved  
 en eventuell vekst i skolenes frie inntekter i budsjettet, vil skolene stå fritt til å  
 benytte veksten til å øke voksentettheten ved for eksempel tilsyn 
 
Saksordfører:  Gunvor Wendel (H) 
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Sak 27/06  
 
REKLAME RETTET MOT BARN OG UNGE  
 
Behandling: 
Hilde Opoku (SV) fremmet følgende forslag: 

Retningslinjer for å etterfølge forbud mot reklame i Trondheims skoler og barnehager 
 

1. Trondheimsskolen med SFO og barnehager skal gi barn og unge kompetanse og en bevisst 
holdning i forbrukerspørsmål, slik at de blir i stand til å håndtere kommersielle press i 
samfunnet. 

 
2. Reklame i lærebøker og andre former for markedsføring på kommersielt grunnlag, skal 

holdes utenfor trondheimsskolen.  
 

3. Verbalt og skriftlig informasjonsmateriell for virksomhet som drives av kulturorganisasjoner 
og interesseorganisasjoner går ikke under pkt 2, så fremt skolen har samtykket i dette. 

 
4. Pågående og ensidig markedsføring av politiske organisasjoner overfor enkeltelever tillates 

ikke.  
 

5. Inngåelse av partneravtaler, det vil si langsiktige samarbeidsavtaler myntet på fagopplæring 
og rekruttering, avgjøres av enhetsleder i samråd med brukerrådet og ut fra en vurdering av 
om aktiviteten er hensiktsmessig for virksomhetens målsetning. 

 
6. Gaver fra næringsliv, organisasjoner og enkeltpersoner må være uforpliktende. 
 

Votering: 
Opokus forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Saken sendes bystyret med følgende 
 
INNSTILLING: 
Retningslinjer for å etterfølge forbud mot reklame i Trondheims skoler og barnehager 
 

1. Trondheimsskolen med SFO og barnehager skal gi barn og unge kompetanse og en bevisst 
holdning i forbrukerspørsmål, slik at de blir i stand til å håndtere kommersielle press i 
samfunnet. 
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2. Reklame i lærebøker og andre former for markedsføring på kommersielt grunnlag, skal 
holdes utenfor trondheimsskolen.  

 
3. Verbalt og skriftlig informasjonsmateriell for virksomhet som drives av kulturorganisasjoner 

og interesseorganisasjoner går ikke under pkt 2, så fremt skolen har samtykket i dette. 
 
4. Pågående og ensidig markedsføring av politiske organisasjoner overfor enkeltelever tillates 

ikke.  
 

5. Inngåelse av partneravtaler, det vil si langsiktige samarbeidsavtaler myntet på fagopplæring 
og rekruttering, avgjøres av enhetsleder i samråd med brukerrådet og ut fra en vurdering av 
om aktiviteten er hensiktsmessig for virksomhetens målsetning. 

 
6. Gaver fra næringsliv, organisasjoner og enkeltpersoner må være uforpliktende. 

 
Saksordfører: Tom Hanssen (Ap) 
 
  
Sak 28/06  
 
ENDRINGER I SKOLETILBUDET TIL SPRÅKLIGE MINORITETSGRUPPER  
 
Behandling: 
Hilde Opoku (SV) fremmet følgende forslag: 
Ny innledning: Med forbehold om endringer i budsjettet. 
 
Pkt. 2 Tilleggforslag: 
Bystyret ber om å holdes orientert om strukturelle endringer 
 
Brynjulf Moe (V) fremmet følgende forslag: 
Nytt punkt 4: 
Bystyret ber om at organiseringen av skoletilbudet til språklige minoriteter evalueres  
i løpet av 2008, med utgangspunkt i antall mottaksskoler og plassering av disse. 
 
Votering: 
Opokus forslag til ny innledning pkt. 1 ble enstemmig vedtatt. 
Innstillingen pkt. 2 med Opokus tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
Innstillingen pkt. 3 ble enstemmig vedtatt. 
Moes forslag til nytt pkt. 4 ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Saken sendes bystyret med følgende 
INNSTILLING: 
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1.   Med forbehold om endringer i budsjettet  gjennomføres en effektivisering og omlegging av 
skoletilbudet for barn og unge fra språklige minoriteter på 2,5 millioner kroner, som forutsatt 
i økonomiplan 2007. 

   
2. Antall mottakstilbud reduseres fra seks til fire. Tilbudet ved Huseby og Saupstad skoler  
    legges ned. Rådmannen får fullmakt til å regulere antall mottakstilbud ut fra de   
    variasjoner som er i antall elever og hvor de er bosatt. 
 Bystyret ber om å holdes orientert om strukturelle endringer. 

  
3.  Bystyret ber rådmannen komme tilbake med en sak om tilbudet i Trondheim når                                    
     stortingsmeldingen om tilbudet til språklige minoriteter er behandlet. 

 
       4.  Bystyret ber om at organiseringen av skoletilbudet til språklige minoriteter evalueres  
            i løpet av 2008, med utgangspunkt i antall mottaksskoler og plassering av disse. 
 
Saksordfører: Rita Kumar (Ap) 
 
  
Sak 29/06  
 
OPPHOLDSTILBUD OG ENDRING I BETALINGSSATSER FOR  
SKOLEFRITIDSORDNINGEN FRA 2007 
 
  
Behandling: 
Emil Raaen (Ap)  fremmet følgende forslag: 
Antall oppholdskategorier i SFO og hvilke betalingssatser som skal være gjeldende for neste 
kalenderår bestemmes i budsjettbehandlingen. 
 
Votering: 
Raaens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Saken sendes bystyret med følgende 
 
INNSTILLING: 
Antall oppholdskategorier i SFO og hvilke betalingssatser som skal være gjeldende for neste 
kalenderår bestemmes i budsjettbehandlingen. 
 
Saksordfører: Brynjulf Moe (V) 
 
 
Sak 30/06  
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MELDING OM OPPTAK TIL BARNEHAGEPLASS 2006 OG FORSLAG TIL 
ENDRING I OPPTAKSORDNING 2007 
 
  
Behandling: 
Jan-Yngvar Kiel (Sp) fremmet følgende forslag: 
Pkt. 2: Opptak erstattes av overflyttingsopptak. 
 
Votering: 
Innstillingen m/Kiels tilleggsforslag i pkt. 2 ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Saken sendes bystyret med følgende 
 
INNSTILLING: 

1.    Bystyret tar melding om opptak 2006 til orientering. 
 
2.    Bystyret vedtar å innføre et eget overflyttingsopptak i forkant av hovedopptaket.  
      Søknadsfristen for overflyttingsopptaket er 1. februar. Opptaksmyndigheten foretar   

    overflyttingsopptak  i henhold til vedtatte opptakskriterier og forskrift om  
    saksbehandlingsregler ved opptak til barnehage 
 
Saksordfører: Jan Yngvar Kiel (SP) 
 
  
Komiteen tok pause fra kl. 1755 - 1810 
 
Sak 31/06  
 
HANDLINGSPLAN VOLD MOT KVINNER  
 
Behandling: 
En samlet Oppvekstkomite fremmet følgende uttalelse for oversendelse til 
Helse-og velferdskomiteen: 
  
Oppvekstkomiteen er enig i at vold mot kvinner er et stort og alvorlig problem som krever stor 
offentlig oppmerksomhet. Planen skisserer en rekke eksisterende tiltak som er aktuelle og viktige for 
voldsutsatte kvinner. 
 
Komiteen mener  imidlertid at planen må skissere bedre hvordan samhandlingen og koordineringen 
av tiltakene mellom de ulike nivåene/tjenesteområdene skal håndteres, for å sikre best mulig tilpasset 
tilbud tilden enkelte voldsutsatte kvinne og hennes nærstående. 
Å sikre samhandling og koordinering mellom de ulike tiltakene er sentrale tiltak som må prioriteres 
på linje med utvikling og sikring av kompetanse. 
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Samhandling og koordinering av tiltak er særlig viktig når flere offentlige sektorer har et ansvar for 
deler i en tiltakskjede. 
Samrådets  rolle og funksjon må tydeliggjøres i dette arbeidet. 
For å sikre at vold mot kvinner får oppmerksomhet må arbeidet synliggjøres gjennom kommunens 
arbeidsgiverpolitikk.  Arbeidet må få en prioritet i sentrale styringsdokument. 
 
Oppvekstkomiteen er kritisk til planens ensidige framstillingen av vold knyttet mot  
innvandrerkvinner. Mange i denne gruppen er gift/sammen med norske menn. 
 
Oppvekstkomiteen er enig i at tiltak mot vold mot innvandrerkvinner inngår som en viktig del i en slik 
handlingsplan.  Oppvekstkomiteen advarer mot at det kan etterlates et inntrykk av at vold mot 
innvandrerkvinner ensidig forklares i kulturelle forskjeller, samtidig som det likevel selvsagt også må 
omfatte tiltak mot vold mot innvandrerkvinner som lever i forhold med etniske nordmenn. 
Mange innvandrerkvinner kjenner ikke til sine rettigheter, dette blir ekstra utfordrende,  i en sårbar 
situasjon. Dette kan dreie seg om hjelpetiltak fra det offentlige apparat, men også rettigheter i forhold 
til oppholdstillatelse.  Handlingsplanens arbeide bør sikre at informasjon om rettigheter og ulike typer 
hjelpetiltak er lett tilgjengelig for denne målgruppen. 
 
Krisesentrenes ressurser og omfang må synliggjøres i planen.  For eksempel vil dette måtte ta opp 
krisesentrenes kapasitet til å ta imot de som ønsker å bli tatt i mot, om tilbudet er godt nok kjent, og 
om krisesentrene vil være i stand til å ta i mot en større/mer reell pågang. 
Hvilke hjelp krisesentrene tilbyr må synliggjøres, sentralt her står den hjelp barn gis. 
Det må sees på det faglige kontra frivillighet. 
 
Menns ansvar for vold mot kvinner må være tydelig.  Vold mot kvinner er et strukturert problem, da 
det i hovedsak dreier seg om menn som utøver vold mot kvinner, og menn har klart ansvar for dette 
problemet. 
 
Oppvekstkomiteen oppfordrer Helse- og velferdskomiteen til å be Rådmannen jobbe videre 
med planen med utgangspunkt i de overnevnte punktene. 
 
 
Vedtak: 
Oppvekstkomiteen gir slik 
 
UTTALELSE: 
 
En samlet Oppvekstkomite fremmet følgende uttalelse for oversendelse til 
Helse-og velferdskomiteen: 
  
Oppvekstkomiteen er enig i at vold mot kvinner er et stort og alvorlig problem som krever stor 
offentlig oppmerksomhet. Planen skisserer en rekke eksisterende tiltak som er aktuelle og viktige for 
voldsutsatte kvinner. 
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Komiteen mener  imidlertid at planen må skissere bedre hvordan samhandlingen og koordineringen 
av tiltakene mellom de ulike nivåene/tjenesteområdene skal håndteres, for å sikre best mulig tilpasset 
tilbud tilden enkelte voldsutsatte kvinne og hennes nærstående. 
Å sikre samhandling og koordinering mellom de ulike tiltakene er sentrale tiltak som må prioriteres 
på linje med utvikling og sikring av kompetanse. 
Samhandling og koordinering av tiltak er særlig viktig når flere offentlige sektorer har et ansvar for 
deler i en tiltakskjede. 
Samrådets  rolle og funksjon må tydeliggjøres i dette arbeidet. 
For å sikre at vold mot kvinner får oppmerksomhet må arbeidet synliggjøres gjennom kommunens 
arbeidsgiverpolitikk.  Arbeidet må få en prioritet i sentrale styringsdokument. 
 
Oppvekstkomiteen er kritisk til planens ensidige framstillingen av vold knyttet mot  
innvandrerkvinner. Mange i denne gruppen er gift/sammen med norske menn. 
 
Oppvekstkomiteen er enig i at tiltak mot vold mot innvandrerkvinner inngår som en viktig del i en slik 
handlingsplan.  Oppvekstkomiteen advarer mot at det kan etterlates et inntrykk av at vold mot 
innvandrerkvinner ensidig forklares i kulturelle forskjeller, samtidig som det likevel selvsagt også må 
omfatte tiltak mot vold mot innvandrerkvinner som lever i forhold med etniske nordmenn. 
Mange innvandrerkvinner kjenner ikke til sine rettigheter, dette blir ekstra utfordrende,  i en sårbar 
situasjon. Dette kan dreie seg om hjelpetiltak fra det offentlige apparat, men også rettigheter i forhold 
til oppholdstillatelse.  Handlingsplanens arbeide bør sikre at informasjon om rettigheter og ulike typer 
hjelpetiltak er lett tilgjengelig for denne målgruppen. 
 
Krisesentrenes ressurser og omfang må synliggjøres i planen.  For eksempel vil dette måtte ta opp 
krisesentrenes kapasitet til å ta imot de som ønsker å bli tatt i mot, om tilbudet er godt nok kjent, og 
om krisesentrene vil være i stand til å ta i mot en større/mer reell pågang. 
Hvilke hjelp krisesentrene tilbyr må synliggjøres, sentralt her står den hjelp barn gis. 
Det må sees på det faglige kontra frivillighet. 
 
Menns ansvar for vold mot kvinner må være tydelig.  Vold mot kvinner er et strukturert problem, da 
det i hovedsak dreier seg om menn som utøver vold mot kvinner, og menn har klart ansvar for dette 
problemet. 
 
Oppvekstkomiteen oppfordrer Helse-og velferdskomiteen til å be Rådmannen jobbe videre 
med planen med utgangspunkt i de overnevnte punktene. 
  
 
Sak 32/06  
 
TJENESTETILBUDET TIL BARN MED NEDSATT FUNKSJONSEVNE OG DERES 
FAMILIER 
 
Behandling: 
Emil Raaen (Ap) fremmet følgende forslag på vegne av Ap, SV, V, Sp: 
Nytt pkt. 4: 
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Bystyret vil ikke innføre egenbetaling ved bruk av tilsynsordninger utenom skoletid på 
ungdomstrinnet og i videregående skoler fra skoleåret 2007/2008.   
Der ordningen egenbetaling er innført, avskaffes denne. 
 
Votering: 
Innstillinga pkt 1 ble enstemmig vedtatt 
Innstillinga pkt. 2 ble enstemmig vedtatt 
Innstillinga pkt. 3 ble enstemmig vedtatt 
Raaens forslag til nytt pkt. 4 ble enstemmig vedtatt.  
 
Vedtak: 
Saken sendes bystyret med følgende 
 
INNSTILLING: 
1. Tjenestetilbudet til barn med nedsatt funksjonsevne og deres familier tilrettelegges så fleksibelt 

som mulig og i dialog med brukerne av tjenestene.  Videre arbeid med kvalitet skjer gjennom 
eget utviklingsprogram for barne- og familietjenesten     

 
2. Bystyret gir sin tilslutning til følgende prioriteringer i den videre utvikling av tjenestetilbudet:  
 
a) Gjennom gruppetilbud og samarbeid med nettverk og frivillige organisasjoner skal familier få 

tidlig hjelp til å mestre en større omsorgsbyrde    
b) Det arbeides med forbedring av informasjon, råd og veiledning innenfor Offentlig servicekontor 

og lokale samarbeidsavtaler med spesialisthelsetjenesten  
c) Tilbudet i avlastningsboligene prioriteres for alvorlig syke barn og barn med omfattende pleie- og 

omsorgsbehov  
d) Privatavlastning, praktisk bistand i hjemmet og tilrettelagt fritid prioriteres i forhold til familier som 

har mindre omsorgsbelastning 
e) Det utvikles en egen tiltakstrapp som skal være et verktøy både for den skjønnsutøvelsen som 

foretas på enhetene, og for saks- og klagebehandling i enkeltsaker 
 
3. Det prøves ut ordning med brukerstyrt personlig assistanse til familier med omsorg for barn med 

funksjonsnedsettelser. Utprøvingen skjer over en to-årsperiode med en ramme på inntil 15 timer 
pr uke. Bystyret forutsetter at ordningen fungerer som alternativ til støttekontakt, omsorgslønn og 
praktisk bistand. 

  
 4.   Bystyret vil ikke innføre egenbetaling ved bruk av tilsynsordninger utenom skoletid på   
       ungdomstrinnet og i videregående skoler fra skoleåret 2007/2008.   
       Der ordningen egenbetaling er innført, avskaffes denne. 
 
Saksordfører: Anne Lise Nessæther (SV) 
 
 
Sak 33/06  
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OPPLÆRINGSTILBUDET FOR BARN OG UNGE MED VANSKER  INNEN 
AUTISMESPEKTERET 
 
 
Behandling: 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Saken sendes bystyret med følgende 
 
INNSTILLING: 
1. Et etableres et nytt opplæringstilbud for barn og unge med vansker innen autismespekteret. 
Tilbudet vil bestå av 

• Grunnskole fra 1. til 10. skoleår 
• SFO/dagtilbud 
• En kompetansebase 

 
2. Det nye tilbudet organiseres som et utviklingsprosjekt i to år, og løsninger og erfaringer legges 
fram for formannskapet før videreføring.  
 
3. Tilbudet etablere ved Tonstad skole fra 01.08.07 
 
4. Det bygges paviljonger ved Tonstad skole i påvente av nybygg og rehabilitering av skolen, med 

en øvre investeringsramme på 25 mill kroner. 
 
Saksordfører: Gunvor Wendel (H) 
 
 
Sak 34/06  
 
ETABLERING AV NY BARNEHAGE PÅ SVARTLAMOEN  
 
Behandling: 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Saken sendes  bystyret  med følgende  
 
INNSTILLING: 
1. Bystyret vedtar bygging av ny kommunal barnehage på Svartlamoen. Bygningen er på 495 m2 
brutto. Kostnadene godkjennes innenfor en ramme på 14,0 millioner kroner. Dette inkluderer 
bygging av barnehagelokalene, opparbeiding av utearealer, utstyr og inventar og prosjektkostnader. 
Kostnadene dekkes innenfor investeringsrammen til barnehage for 2007. 
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2. Lokalt initiativ og deltakelse i utviklingen av den nye barnehagen har vært en forutsetning og en  
realitet. I en forsøksperiode på inntil 2 år skal den nye barnehagen opprettes som en egen kommunal 
enhet, og hvor prinsippene om lokal medvirkning, deltakelse og ressursutnytting skal kunne 
videreføres og utvikles.  
 
3. Bystyret vedtar følgende spesielle tilleggspunkt til de kommunale opptakskriterier gjeldende for 
denne barnehagen:  
 
”I de to første årene med opptak til barnehagen på Svartlamoen, skal inntil halvparten av plassene 
reserveres for barn av familier som er leietakere i Svartlamoen Boligstiftelse. I denne andelen inngår 
de barna som har plass i den midlertidige barnehagen på Svartlamoen. Videre prioritering innenfor 
denne andelen skal følge kommunale opptakskriterier, deretter skal ledige plasser fordeles ved 
loddtrekning.” 
 
Saksordfører: Emil Raaen (Ap) 
 
 
Eventuelt: 
 
 
1. Emil Raaen (Ap) utdypet spørsmålet om  
    undervisningspersonell/medisinering av elever. 
 
    Kommunaldirektør Jorid Midtlyng informerte om kommunens retningslinjer og videre 
    arbeide for å utvikle disse. 
 
    Raaen takket for svaret. 
 
   
2. Hilde Opoku (SV) la frem og forklarte sitt komitéinitiativ. 
 
Koordinering av planlegging og gjennomføring av tiltak for å sikre trygge skoleveier. 
 
Trondheim er i ferd med å gjennomføre en storstilt oppgradering av kommunens skolebygg og 
oppvekstsentre. Dette har ikke vært mulig uten godt tverrsektorielt samarbeid på planleggings og 
gjennomføringssiden samt velfungerende logistikk mht midlertidige bygg etc. En viktig premiss for at 
dette arbeidet har vært vellykket er at prosessene har tatt utgangspunkt i barneperspektivet. 
 
I sterk kontrast til dette eksisterer det per i dag ingen enhetlig koordinering og oppfølgingsplan for 
utbedring av adkomsten til skolene - selv når dette er en konsekvens av  skolens nye reguleringsplan. 
Skoleveisbefaring sammen med Trondheim Byteknikk 28.11.2006 avdekket ansvarspulverisering, 
manglende koordinering samt mangelfullt innsyn i barnas perspektiv i trafikken. Situasjonen er så 
alvorlig enkelte steder, at risikoen for alvorlige ulykker er svært høy. Dette kan ikke fortsette. 
 
Vedtak 



 
Trondheim kommune 
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Oppvekstkomiteen ber Rådmannen snarest initiere et forpliktende koordineringssamarbeid for å 
sikre framdriften for å trygge skoleveier. Et slikt koordineringssamarbeid for skoleveier må ha en klar 
og hensiktsmessig forankring, slik at ansvarsforholdene ikke kan misforstås, det må også minimum 
inkludere Barnas representant og skoleplanleggere. I tillegg må det åpnes for at relevante aktører 
knyttet til stedsspesifikke forhold involveres. 
 
Arbeidet for koordineringssamarbeidet for trygge skoleveier må også sees opp i mot ”aksjon 
skolevei” og kommunens generelle trafikksikkerhetsplan. 
 
På grunn av alvoret i saken ber vi om at Rådmannen legger fram en orientering  i førstkommende 
komitémøte, men håper imidlertid at initierende koordineringsprosess starter så snart som mulig. 
 
Jan Prestmo (H) fremmet følgende tilføyning til forslaget: 
….Barnas representant, den enkelte skole og ……. 
 
Votering: 
Opokus  komitéinitiativ med Prestmos tilføyning ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Oppvekstkomiteen ber Rådmannen snarest initiere et forpliktende koordineringssamarbeid for å 
sikre framdriften for å tryggeskoleveier. Et slikt koordineringssamarbeid for skoleveier må ha en klar 
og hensiktsmessig forankring, slik at ansvarsforholdene ikke kan misforstås, det må også minimum 
inkludere Barnas representant, den enkelte skole og skoleplanleggere. I tillegg må det åpnes for at 
relevante aktører knyttet til stedsspesifikke forhold involveres. 
 
Arbeidet for koordineringssamarbeidet for trygge skoleveier må også sees opp i mot ”aksjon 
skolevei” og kommunens generelle trafikksikkerhetsplan. 
 
På grunn av alvoret i saken ber vi om at Rådmannen legger fram en orientering  i førstkommende 
komitémøte, men håper imidlertid at initierende koordineringsprosess starter så snart som mulig. 
  
 
Papirer delt ut i møte: 
- Saksprotokoller i sakene 399/06, 403/06 og 406/06 
- Saken: Møteplan 2007. 
 
Møteslutt kl. 1920 
 
 
 
Hilde Opoku 
Komiteleder   Ruth Normann  


